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Karlskoga Budoklubb  
Styrelsemöte 2022-08-22 

  
Närvarande 
Mats Werf, Jenny Johrin, Jan Hellqvist, Per Eriksson, Christian Hoffstedt, Daniel Berndt, Tord Andersson, Cecilia Berglöf 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Mats Werf öppnade mötet. 

2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

3. Föregående protokoll 

Föregående protokoll gicks igenom och godkändes. 

4. Kassörens rapport 

 Balansrapport och en verifikationslista samt ett antal resultatrapporter är skickade till sektionsledarna. Vi har 
en resultatrapport innefattande allt samt en resultatrapport för kostnader som är gemensamma och därutöver 
resultatrapporter för varje sektion. 
181 503 kr i kassa och bank varav 170 490 kr på Plusgirokontot. 
Cecilia får nyckel till postfacket. 

 Mats godkänner LOK-stödet i kväll. 

5. Lokalen 

 Behov av utökade lokaler mm, drivs i samtal med kommunen. 
o Bredare dörr ut mot korridoren 
o Förråd för mattor – Ev kan vi få ett förråd på annat ställe 
o Ta över Innebandyns nuvarande Kansli 
o Solskydd på östra sidan önskas, frågan har tagit upp med kommunen. 

Punkten togs upp med Kommunen på föreningsträffen. Inga ytor finns just nu, Mats ansvarar. -Kvarstår 
 Christian har pratat med kommunen som kommer ersätta förstörda mattor efter fuktskadorna, 3 röda och 4 

gröna, Christian ger dem Nordic fighters kontaktuppgifter för inköp. Christian har mailat kontaktuppgifter 
men har inte fått svar trots påminnelse. Försöker igen. -Kvarstår. 

 Folkhögskolans tankar om att bygga ny Dojo. Möjliga samarbetspartners önskas, lämna gärna tips till Per. 
Kommer söka stipendier för att kunna finansiera byggnationen. Träff med regionen har hållits. En dojogrupp 
har återupprättats. Kontakt är tagen med Sisu. -Stående punkt. 

 I ordningsställning av förråd och skapa yta för försäljning av begagnade dräkter. -Klart! 
En gemensam storstädning ska genomföras 1 gång per termin. Förslag om ”klubbdag” med städning, träning 
och mat. Vi bokade den 21 augusti kl 10.00 dock ställdes det in. Klubben fyller 40 år i år (Bildades 1982-03-
16) förslag att fira detta i samband med klubbkväll. Mötet beslutar att vi delar på städdag och klubbkväll. 

o Städdag 3 september kl 10.00 
o Klubbkväll bokas 30 september kl 17. Gemensam träning 17-19 och pizza efteråt. Daniel B skriver 

affisch och sätter upp på klubben.  
 En toppmatad tvättmaskin önskas köpas in. Mötet beslutar att Janne och Tord får uppdraget att köpa, budget 

upp till ca 3000 kr. Kvarstår 

6. System, hemsida och sociala medier 

 Domänen Kgabudo.org i dag bör avslutas då Christer Eriksson står på den i dag, mötet beslutar att den skrivs 
över på klubben. Mats har kontaktat Christer som ordnar. 

 Laget.se är nu i drift.  Hemsidan är igång och en utbildning ska ges till berörda. Fakturering ska nu ske i 
systemet och vi kommer kunna följa vilka som betalat. 

7. Nycklar 
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 Några taggar fungerar inte, Jenny skickar senaste listan till Tord. Tord kontaktar kommunen. -Kvarstår 
 Box uppsatt på väggen i dojon med extra nyckel försedd med kodlås 

8. Bevakning drogpolicy och sexuella trakasserier 

 Inget att rapportera. 
 Belastningsregistret – Stående punkt. Sektionsledarna fick namn på de som behöver skicka in nytt utdrag. 

9. Ju Shin Jutsu 

 Terminsstart 23 augusti 
 Mats, Daniel och Simon deltog på stilens sommarläger i Örebro 22/7-26/7. Simon blev graderad till 1:a kyu.  
 Det är 3 stycken helgläger planerade under höstterminen (10-11 september, 22-23 oktober och 19-20 

november) varav lägren i september och oktober är förlagda i Karlskoga. Lokalen är bokad dessa datum i 
pärmen och Daniel har gjort utskick via mail.  

10. Judo 

 Terminsstart 22 augusti 
 Lättare träningar har hållits under sommaren 

11. Gracie Barra 

 Seminarium 18-19 juni i Lidköping med Carlos Lemos junior, 6 deltagare från sektionen, Per Eriksson 
graderades till svart bälte! 

 Seminarium med 14 augusti med Karel Pravec, Silver Fox, på Karlskoga Folkhögskolan, 25 deltagare 
 Terminsstart 23 augusti 
 Sommarträning har hållits 3 gånger i veckan 
 10 september hålls ett seminarium på Folkhögskolan  

12. Yagyu Shingan Ryu, 

 En ny distanskurs börjar till helgen, 6 träffar 
 1 september börjar ordinarie träning 
 Nya studerande har börjat 

13. Övrigt 

 Drivmedelsersättningen. I dag har vi en ersättning på 18,50 kr överskridande beskattas, Janne tar med frågan 
och kollar med ekonomer om hur vi ska hantera detta. -Kvarstår 

 Fråga om ersättning till instruktör från annat land. Kan instruktören skicka en faktura och klubben göra en 
utbetalning? Ta upp med kassören. Cecilia bekräftar att det fungerar. 

 Foldern som användes vid Kultur och föreningskalaset, ska kortas ner. Sektionsledararna skickar över text till 
Janne innan nästa styrelsemöte kan han sätta ihop en ny folder. -Kvarstår 

 Idrottsveteranerna har ställt frågan om klubben önskar köpa dammsugare, mötet ser inget behov. 
 Verksamhetsplan skickas ut till sektionsledarena för uppdatering, återrapporteras till nästa styrelsemöte. Även 

antal medlemmar mellan 3–20 år uppdelat tjejer och killar återrapporteras från varje sektion till nästa 
styrelsemöte. 

 Kan mailen info@kgabudo.org gå till alla sektionsledare eller skapa fler mailadresser? Mötet beslutar att 
skaffa fler mailadresser så varje sektion har en mailadress. Mats lägger till ysr@kgabudo.org (Pär) och 
bjj@kgabudo.org (Christian). 

 Fråga har kommit via mail från Karlbergsskolan om att visa upp verksamheten på lunchrast. Sektionsledarna 
tar med frågan till barntränarna. 

14. Nästa möte 

Nästa möte 12/9 19:30 

15. Mötets avslutande 

Ordförande förklarade mötet avslutat. 


